

Title (en)

System and device for mounting display bands

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zur Verlegung von Anzeigetafeln

Title (fr)

Procédé et dispositif de pose de bande d'affiche

Publication

EP 1111570 A1 20010627 (FR)

Application

EP 00870295 A 20001213

Priority

- BE 9900819 A 19991220
- BE 200000387 A 20000615

Abstract (en)

Fitting procedure for poster strips in rotary prismatic holder, involves covering with plastic strips and sliding in place with gripper Inserting poster strips into a prismatic holder (1) consists of covering each side of the poster strips with a layer of self-adhesive transparent plastic and then inserting each strip (5) between the edges of transparent retaining elements (13, 14) along the sides of each of the prismatic holder's faces. The strip can be pushed or pulled into place, using a gripping tool with two thin plates (21, 22) and a handle, which can be manually or automatically operated.

Abstract (fr)

Procédé de pose de bande d'affichage (5) sur un panneau d'affichage subdivisé en plusieurs panneaux partiels (2) comprenant un découpage de l'affiche en bandes présentant un avers et un revers, et une insertion d'une bande d'affiche découpée entre un panneau partiel et, le long de chaque bord longitudinal de ce panneau partiel, au moins un élément de retenue (13, 14) ce procédé comprenant en outre une adhésion entre le revers de chaque bande et un premier ruban adhésif simple face et/ou entre l'avers de chaque bande et un deuxième ruban adhésif simple face en matière transparente, et, après l'insertion susdite d'une partie avant de bande à une première extrémité du panneau partiel, une application d'une force de poussée et/ou de traction sur cette partie avant de façon à entraîner la bande vers une deuxième extrémité du panneau partiel, avec coulissemement de la bande entre le panneau partiel et lesdits au moins un élément de retenue. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 11/02

IPC 8 full level

G09F 11/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 11/025 (2013.01)

Citation (search report)

- [YA] FR 2723460 A1 19960209 - JURCEVIC MIODRAG [FR]
- [Y] FR 2775110 A1 19990820 - BOUCHET JEAN PIERRE [FR]
- [A] FR 2683658 A1 19930514 - BUISSE JEAN PASCAL [FR], et al
- [A] EP 0640949 A2 19950301 - PRISMA SKYLTREKLAM AB [SE]

Cited by

EP3437866A1; FR3069804A1; WO2006088345A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1111570 A1 20010627; EP 1111570 B1 20071017; AT E376236 T1 20071115; DE 60036773 D1 20071129; ES 2295002 T3 20080416;
PT 1111570 E 20080117

DOCDB simple family (application)

EP 00870295 A 20001213; AT 00870295 T 20001213; DE 60036773 T 20001213; ES 00870295 T 20001213; PT 00870295 T 20001213